
Til beboerne i afdeling 20, Sverigesgade   
 

Referat fra ordinært afdelingsmøde 

Tirsdag den 21. september 2021 kl. 17.00 
afholdt på Hotel Medi, Rådhusstrædet 8, 7430 Ikast 

 
10 lejemål deltog med 10 personer. 
Desuden deltog en fra organisationsbestyrelsen, forretningsfører og driftsleder. 
 

Dagsorden 

 

1 Valg af dirigent Bente Eggertsen fra organisationsbestyrelsen blev 
valgt. 

 
2 Fremlæggelse og 

godkendelse af budget.  
Budgettet blev kort gennemgået og enstemmigt 
vedtaget. 

 

3 Indkomne forslag Der er modtaget et forslag fra Ellen Thorndahl: 
Der stilles forslag om at få malet parkeringsbåsene op, 
da det er svært at se de gamle. 
Økonomi: 
Tages over driften konto 115. 
Huslejemæssige konsekvens: 
Ingen. 
Afstemning: 
Der skal stemmes ja eller nej til forslaget. 
Resultat af afstemning: 
18 for og 0 imod. Forslaget blev vedtaget. 

 

4 Valg af 
afdelingsbestyrelses-
medlemmer og 
suppleanter. 

Der var ikke interesse for etablering af en 
afdelingsbestyrelse. 

 

5 Eventuelt Disse emner blev blandt andet vendt på mødet: 
Renovation, herunder lidt om det nye tiltag fra 
kommunen, som vi kun kender omfanget af via 
pressen. 
Status på køkkenrenoveringen efter den kollektive 
råderet. 
Muligheden for etablering af elevator. 
Udskiftning af stakit, hvilket vil ske indenfor det 
kommende år, til noget ”vedligeholdelsesfrit”.  

Referent Forretningsfører Kent Damm Kristiansen 


